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Dato/sted  02.01.2024/Teams 

 
Tid Kl. 18.00 Styremøte nummer 

 
01/2024 

Deltagere fra styret: Ann, Lena, Linda, Gunni, Roy, Iselin, Rita. 

Forfall:  

Referent: Lena Distribueres til: Hjemmesiden 

 
Sak  Ansvar Frist 

01.24.01 Godkjenning av innkalling –  

Godkjent 

Lena  

01.24.02 Godkjenning av referat –  

Godkjent 

Lena  

01.24.03 Godkjenning av protokoll –  

Godkjent 

Lena  

01.24.04 Post inn -  

Gjennomgått, se postliste. 

Lena  

01.24.05 Post ut –  

Gjennomgått, se postliste. 

Lena  

01.24.06 Økonomi 

Jubileumsutstilling Pinsen 2023 

Har fått manglende bilag. Mangler bare å sluttføres. 

 

Nettbutikken 

Iselin har hentet alt av utstyr og nettbutikken er avviklet. 

 

Vedtak på rimeligere mentaltest for medlemmer 

Finner ikke vedtak i papirer fra tidligere styre i klubben. 

Har lett i tilgjengelige referater helt tilbake til 2012. 

Utgår da vi ikke finner dokumentasjon. 

 

Regnskap 2023  

Sendes revisor i løpet av neste uke. 

Det sendes også med et skjema med taushetserklæring. 

Rita  

01.24.07 Sak unntatt offentlighet.   

01.24.08 Sak unntatt offentlighet.   

01.24.09 GF 2024 

Styret er godt i gang med forberedelser til GF 2024.  

Det jobbes med årsberetninger både fra hovedstyret, avdelinger 

og komiteer, forslag og påskjønnelser. 

Frist for alle til å sende inn til styret er satt til 15.01.24.  

  

01.24.10 RS 2024 

Går videre til neste møte. 

  

01.24.11 Avdelinger 

Buskerud 

Ingenting nytt. 

 

Vestfold 

Ingenting nytt. 

 

Trøndelag 

Ingenting nytt. 

  

01.24.12 Komiteer og råd 

Mentalkomiteen 

Ingenting nytt. 

 

LP/Rally komiteen 
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Ingenting nytt 

 

Brukskomiteen 

Ingenting nytt 

 

Utstillingskomiteen 

Ingenting nytt 

01.24.13 Treningsgrupper 

Ingenting nytt. 

  

01.24.14 SoMe 

Har ikke skjedd mye på sosiale medier den siste tiden. 

  

01.24.15 HD prosjekt 

Foredrag 

Ann og Iselin planlegger videre sammen med medlem. 

  

01.24.16 Adferd på Rottweiler 

Handlerkurs 

Jobbes fortsatt med å få til noe. 

Linda hører med en instruktør om hen kan bidra, da hen har 

tidligere erfaring med både rottweiler og utstilling.  

 

Foredrag 

Linda og Lena jobber med saken. 

  

01.24.17 Kurs m/Gerhard O’Shea 

Ingenting nytt i saken. 

  

01.24.18 Manglende referater på hjemmesiden 

Fikk e-post fra et medlem hvor hen påpeker at en del av 

referatene fra tidligere styrer i Norsk Rottweilerklubb mangler på 

hjemmesiden. Lena sjekker ut og det stemmer at lenkene ikke 

virker. Referatene ligger heller ikke på klubbens google drive. 

Medlemmet sender da over 15stk referater som ikke ligger ute på 

klubbens hjemmeside. 

Disse kan ikke legges ut igjen av sittende styret på grunn av GDPR 

lovgivningen da det ligger for mye informasjon i disse referatene. 

Styret bestemmer at lenkene fortsatt skal ligge på hjemmesiden 

selv om de ikke virker. 

Lena svarer medlemmet på e-post. 

  

01.24.19 Agria’s Hundepromenade 

Går videre til neste møte. 

  

01.24.20 Innkomne e-poster 

18.12.23 

E-post fra medlem i styret ang kjent AD status i NKK. 

Gunni jobber med saken videre og det legges frem som et forslag 

fra styret til GF. 

 

18.12.24 

E-post fra medlem i styret angående spons fra klubben for 

deltagere i IGP VM. 

Lena ser igjennom referater for å finne ut av hva som har vært 

praksis tidligere. 

 

02.01.24 

E-post fra medlem med ønske om valpekull på valpeliste. 

Kullet er godkjent ihht. kriteriene og sendes over til valpeliste. 

  

01.24.21 Diverse 

Passord 

Styret vedtar enstemmig at Hovedstyret skal ha tilgang til alle 

klubbens passord til innlogginger/pc osv. 
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Det har vært en del problemer med innlogginger dette året. 

Sittende styre mener det er mest hensiktsmessig at det lages en 

liste over alle klubbens passord slik at en overlevering til 

fremtidige styre går lettere. 

 

Grasrotandel Norsk Tipping 

Rottweilerklubben må bli grasrotmottaker. 

Inntektene fra dette skal gå til utdanning av klubbens 

medlemmer. 

Enstemmig. 

Rita ordner dette. 

 

Medlemskontingent 2025 

Øke medlemskontingenten fra 2025? 

Settes opp som sak til GF 2024. 

 

 

Nytt møte 16.01.24 klokken 18:00 
 
Båstad 
Lena Davidsen 
Sekretær NRK 


